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Aantrekkelijkheid Citycentrum
t.b.v. oordeelsvormende raadsvergadering van 26 november 2019
Agendapunt 6.03: Advies review panel inzake vergroten aantrekkelijkheid Citycentrum

Vraag:
Graag zouden we een antwoord willen krijgen op de vraag wat de gevolgen en kosten 
zijn als we na vijf jaar het parkeerbeleid, zoals dat nu wordt voorgesteld, weer 
terugdraaien naar de huidige toestand. Wat moet er inhoudelijk gebeuren en wat zijn de 
bijbehorende kosten?

Antwoord:
Het is niet de intentie om na vijf jaar het parkeerbeleid terug te draaien. Mocht dit om 
een of andere reden toch noodzakelijk zijn, dan wordt met de stakeholders bekeken wat 
dan beste oplossing is en met welke bijbehorende kosten.
Toekomstige ontwikkelingen in centrum, zoals bv. gebiedsontwikkeling west, kunnen hier 
ook van invloed op zijn.


